
Aktuálem mojí reportáže by bylo plánované otevření první Montessori střední školy v Jihomoravském 

kraji. V Brně už funguje Montessori školka i základní škola. 

V reportáži by byly výpovědi ředitelky Montessori školy, dále výpovědi rodičů, kteří pro své děti volí 

takovou formu vzdělávání a také výpověď dítěte ze základní školy, které by o Montessori střední 

školu mělo zájem. 

V backgroundu bych měla co to vůbec Montessori vzdělávání je, na jakých funguje principech, 

případně nějaké statistiky a studie. 


